
PROTOKÓŁ nr XXXVI/2020 

Z XXXVI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 2 grudnia 2020 roku. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik nr 

1, a zakończył ok. godz. 14:30 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek dzienny posiedzenia. 

Przewodnicząca Klubu Radnych Rady Miejskiej w Sierpcu „Sierpczanie”, p. B. Gil, 

zgłosiła wniosek formalny Klubu o zdjęcie z porządku obrad Rady Miejskiej punktu 8 

dotyczącego projektu uchwały ws. powierzenia Burmistrzowi Miasta Sierpc 

uprawnienia do ustalania wysokości cen i opłat za korzystanie z Cmentarza 

Komunalnego w Sierpcu oraz za usługi komunalne o charakterze użyteczności 

publicznej świadczone na Cmentarzu Komunalnym w Sierpcu – wniosek 

merytoryczny Klubu Radnych „Sierpczanie” stanowi załącznik nr 2 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Klubu Radnych "Sierpczanie" o zdjęcie punktu 8 z porządku obrad.  



 

Rada w głosowaniu: 4 – „za”, 9 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – nie przyjęła wniosku 

formalnego Klubu Radnych "Sierpczanie"  – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski 

PRZECIW (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad..  

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 1 – „przeciw’, 2 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 4 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

PRZECIW (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji RM. 

Przewodniczący RM poinformował, że protokół z XXXV sesji RM znajduje się  

w Biurze Rady i jeśli do piątku (04.12.2020 r.) nie zostaną zgłoszone do niego uwagi, 

protokół zostanie przyjęty. 

 



 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczącej Klubu Radnych "Sierpczanie” 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Sierpczanie”, p. B. Gil, poinformowała, że wszystkie 

wnioski i spostrzeżenia członków Klubu zostaną przedstawione przy okazji interpelacji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 17 października 

2020r. do 27 listopada 2020 r. – załącznik nr 5. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Głos zabrała Przewodnicząca Klubu Radnych "Sierpczanie”, p. B. Gil, zwracając się  

z prośbą do przewodniczącego RM o umożliwienie radnym korzystania z porad 

radcy prawnego niezależnego od burmistrza. Interpelacje na piśmie zostały złożone 

przez radną, p. B. Gil – 6 interpelacji; Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w 

teczce interpelacji. Ksero dołączone do protokołu (załącznik nr 6). Interpelacje 

zostały przekazane burmistrzowi do dalszego procedowania.  

 

Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy. 

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Jako pierwszy głos zabrał Naczelnik WOK, p. M. Zdrojewski, przybliżając powody 

podjęcia uchwały zmieniającej tryb udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli  

i szkół, stanowiącej punkt 15. porządku obrad, którymi głównie były względy 

praktyczne oraz doświadczenia zgromadzone przez blisko trzy lata. Pan Zdrojewski 

odpowiedział również na interpelację związaną z nauczaniem zdalnym oraz  

dotyczącą środków finansowych z 0,4 % części oświatowej subwencji ogólnej. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, udzielił szerokich wyjaśnień na interpelację dotyczącą 

dworca PKP. Poinformował również o wystosowaniu pisma do Marszałka 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie połączeń kolejowych Sierpc – 

Toruń. W odpowiedzi udzielono informacji o zawieszeniu tych połączeń ze względu 

na bardzo małe obłożenie. Wypowiedź na temat dworca PKP uzupełnił również 

Radca Prawny, p. M. Zasadowski, informując m.in., że obciążony jest on kilkoma 

służebnościami, przez co inwestor miał trudności z pozyskaniem kredytu. Cały czas 

trwają rozmowy z PKP i można powiedzieć, że zmierzają w dobrym kierunku. Burmistrz 

podsumowując powiedział, że nie jest problemem zakup dworca, ale 

wyremontowanie go. Radny, p. K. Rudowski, uzupełniając, potwierdził, że  

woj. kujawsko – pomorskie na stronie internetowej umieściło informację, iż na trasie 

Toruń – Sierpc nie będą uruchomione przejazdy pociągów do grudnia przyszłego 

roku.  

Radny, p. W. Jaworowski, zabrał głos odnośnie potrzeby zatrudnienia radcy 

prawnego niezależnego od burmistrza. Burmistrz zapytał, o jakiej niezależności jest 

mowa, skoro to miasto podpisuje umowę z radcą prawnym i płaci mu 

wynagrodzenie. Dodał, że Klub Radnych „Sierpczanie” może zatrudnić za swoje 



środki radcę prawnego. W dalszej części wywiązała się szeroka dyskusja na temat 

zasadności zatrudniania dodatkowego radcy prawnego. 

 8. Uchwała RM ws. powierzenia Burmistrzowi Miasta Sierpc uprawnienia do ustalania 

wysokości cen i opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Sierpcu oraz za 

usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej świadczone na Cmentarzu 

Komunalnym w Sierpcu. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o przedstawienie projektu tej 

uchwały Prezesa ZGKiM, p. Wojciecha Kulińskiego. Pan Kuliński rozpoczął  

od omówienia również regulaminu cmentarza, który wymagał aktualizacji poprzez 

m.in. wprowadzenie nowych definicji, jak np. kolumbarium, nowej organizacji pracy 

dla firm kamieniarskich, które dostosowują się do bieżącej pracy cmentarza. Jeśli 

chodzi o przeniesienie uprawnień do ustalania cen i opłat na burmistrza, wynika to  

z usprawnienia procesów decyzyjnych, aby odbywały się w krótszym czasie. Radna, 

p. B. Gil, zapytała w związku z tym, jakie będą ceny, w jaki sposób będą ustalane, 

czy będą ulgi. Burmistrz, p. J. Perzyński, odpowiedział, że decyzja ta zapadła również 

na skutek rozmów z radnymi. Zapewnił, że nie będzie radykalnych podwyżek, nie bez 

informacji i konsultacji z radnymi. Dodał, iż weźmie polityczną odpowiedzialność  

za ewentualne zmiany. Jeśli nastąpią jakieś podwyżki będą one niewielkie, związane 

z inflacją, coroczne a nie co kilka lat duże. Burmistrz powiedział, że nie rozumie,  

na jakiej podstawie maja być udzielane ulgi lub jakieś promocje, jeśli chodzi o tak 

poważną sprawę, jak pochówek. Radna, ad vocem, powiedziała, że w Sierpcu  

są ludzie biedni i potrzebują ulgi nawet w takiej sprawie. Radny, p. K. Rudowski, 

przyznał, że jeśli chodzi o ceny, to rzeczywiście, nie są one adekwatne do obecnej 

sytuacji i wyraził nadzieję, że będą podnoszone powoli, aby nie były bardzo 

odczuwalne dla mieszkańców. Dodał, że pytania postawione przez Klub Radnych 

„Sierpczanie” są nieadekwatne do podejmowanych dzisiaj uchwał, co nie znaczy, 

że nie są ważne i istotne. Radny, p. W. Jaworowski, powiedział, że po prostu 

niejednokrotnie radni są zaskakiwani koniecznością podejmowania takich uchwał, 

jak te, co do których nie posiadają pełnej wiedzy. Ich projekty nie były omawiane 

też na żadnej z komisji. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, również wyraził 

zdziwienie, że nie było żadnej dyskusji, skoro była możliwość zadawania pytań  

p. Kulińskiemu, który był obecny na Komisji Przedsesyjnej. Przewodniczący Komisji 

Budżetowej, p. K. Kacperski, powiedział, że miał zapytanie z Urzędu Miasta, czy te 

projekty uchwał mają być omawiane na komisji, ale jeśli nie ma mowy w nich  

o żadnych pieniądzach, nie są wymienione żadne kwoty a jest to tylko powierzenie 

burmistrzowi danej sprawy, to nie uważa za zasadne, aby przechodziło to przez 

komisję. Prezes, p. W. Kuliński, potwierdził, że był do dyspozycji radnych podczas 

Komisji Przedsesyjnej, ale nie było żadnych pytań w kwestiach cmentarza. Radna,  

p. J. Szewczykowska, odniosła się do kwestii ulg w opłatach, mówiąc, że przecież 

wszyscy otrzymują zasiłek pogrzebowy w równej wysokości i dlaczego zniżki miałyby 

otrzymywać osoby korzystające z cmentarza komunalnego. Zapytała, co z osobami, 

które mają groby na cmentarzu parafialnym. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powierzenia Burmistrzowi Miasta Sierpc uprawnienia do ustalania 

wysokości cen i opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Sierpcu oraz za 

usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej świadczone na Cmentarzu 

Komunalnym w Sierpcu..  



Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 1 – „przeciw’, 2 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

272/XXXVI/2020 RM  ws. powierzenia Burmistrzowi Miasta Sierpc uprawnienia do 

ustalania wysokości cen i opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Sierpcu 

oraz za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej świadczone na 

Cmentarzu Komunalnym w Sierpcu - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

PRZECIW (1) 

Barbara Gil 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

 

9. Uchwała RM ws. Regulaminu korzystania z Cmentarza Komunalnego w Sierpcu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Regulaminu korzystania z Cmentarza Komunalnego w Sierpcu..  

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 2 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

273/XXXVI/2020 RM  ws. Regulaminu korzystania z Cmentarza Komunalnego w 

Sierpcu - załącznik nr 8 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gil, Jerzy Zbigniew Stachurski 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 



10. Uchwała RM ws. nadania nazwy nowo powstałej tablicy w Parku imienia 

Solidarności. 

W tym punkcie głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Nazewnictwa, p. K. Rudowski, 

informując, że wniosek w tej sprawie wpłynął w końcu lutego, ale ze względu  

na pandemię cała procedura wydłużyła się. Chodzi tu o ustawienie tablicy 

pamiątkowej w parku im. Solidarności, z okazji 10 – tej rocznicy upamiętnienia 

katastrofy smoleńskiej. Dodał, że w spotkaniach komisji uczestniczyli również 

burmistrzowie, p. Burzyński. Uzyskano również pisemne zgody stowarzyszenia, które 

budowało Pomnik Katyński, aby w jego obrębie mogła także być usytuowana ta 

tablica. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nadania nazwy nowo powstałej tablicy w Parku imienia 

Solidarności..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

274/XXXVI/2020 RM  ws. nadania nazwy nowo powstałej tablicy w Parku imienia 

Solidarności. - załącznik nr 9 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

11. Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2021 rok. 

Treść uchwały została odczytana przez Przewodniczącego RM,  

p. D. Malanowskiego. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2021 rok..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

275/XXXVI/2020 RM  ws. opłaty od posiadania psów na 2021 rok  - załącznik nr 10 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

12. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat..  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

276/XXXVI/2020 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat - załącznik nr 11 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

 

13. Uchwala RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 

Radny, p. W. Jaworowski, zadał pytanie, czy znane są wysokości kwot tych dzierżaw. 

Odpowiedzi udzielił Prezes ZGKiM, p. W. Kuliński, który wyjaśnił, że opłaty naliczane  

są na podstawie uchwały z 1999 r, a skan tej uchwały radni otrzymali na swoje 

skrzynki mailowe. Jest to opłata ogólna w wysokości 55 zł. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat..  



Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

277/XXXVI/2020 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat - załącznik nr 12 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

14. Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpc z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3. ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2021". 

O zreferowanie projektu uchwały została poproszona Inspektor WSK,  

p. K. Szpakowska. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpc z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3. ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021"..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

278/XXXVI/2020 RM  ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpc z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3. ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2021". - załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

 



NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

15. Uchwała RM zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół, dla których 

gmina Miasto Sierpc jest organem rejestrującym. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy jednostki będą dokonywały rozliczenia za rok 2020, 

czy za rok 2021. Ponadto Klub Radnych „Sierpczanie” złożył wniosek merytoryczny  

w sprawie projektu tej uchwały, który stanowi załącznik nr 14. Naczelnik WOK,  

p. M. Zdrojewski, wyjaśnił, że intencją jest, aby to rozliczenie dotyczyło już roku 2020. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół, dla których gmina Miasto 

Sierpc jest organem rejestrującym..  

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 2 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

279/XXXVI/2020 RM  zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół, dla których 

gmina Miasto Sierpc jest organem rejestrującym - załącznik nr 15 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

PRZECIW (2) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

16. Uchwała RM ws. przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Sierpca na 

2021 rok. 

O zabranie głosu został poproszony Pełnomocnik Burmistrza ds. Realizacji Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii, p. G. Żelasko, który poinformował m.in., że środki  

na działanie tego programu pochodzą z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy cały czas działa świetlica środowiskowa i ile jest tam 



dzieci, jakie nowe działania będą stosowane przez komisję oraz ile procent  

z przeciwdziałania alkoholizmowi przeznacza się na działania przeciw narkomanii. 

Pan Żelasko odpowiedział, że na całość programu w roku 2021 przeznaczona jest 

kwota 470 000 zł, z czego 8 300 zł przeznacza się na działania przeciw narkomanii. 

Na dzień dzisiejszy, z powodu pandemii, nie może odpowiedzieć, czy świetlica 

działa, czy nie. Pytanie to trzeba by skierować do p. A. Olszewskiej, dyrektor MOPS. 

Natomiast działania zawarte są w § 1 programu, stanowiącym załącznik  

do uchwały. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Sierpca na 

2021 rok..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

280/XXXVI/2020 RM  ws. przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Sierpca na 

2021 rok. - załącznik nr 16 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

17. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat. 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Naczelnika WAG, p. P. Brzeskiego,  

który wyjaśnił, że dzierżawa dotyczy działalności rolniczej. Dodał, iż są to 

nieruchomości położone przy ul. Białobłockiej a dzierżawca należycie wywiązywał 

się z umowy dzierżawy. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

281/XXXVI/2020 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości 

w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat. - załącznik nr 17 

 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

18. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

W tym punkcie również zabrał głos Naczelnik WAG, wyjaśniając, że projekt dotyczy 

zamiany działek, z czego jedna z nich przeznaczona jest pod drogę, która będzie 

umożliwiać dojazd do pozostałych działek. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości..  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 2 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

282/XXXVI/2020 RM  ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.- załącznik nr 

18 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

19. Uchwał RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Projekt uchwały również został zreferowany przez Naczelnika WAG. Sprzedaż tej 

nieruchomości ma służyć poprawie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej. 



 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwał RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

283/XXXVI/2020 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej.- 

załącznik nr 19 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Rudowski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

20. Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku leśnego na 2021 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że radni na Komisji 

Przedsesyjnej podjęli decyzję o pozostawieniu stawek podatków na tym samym 

poziomie, co w roku 2019, ze względu na sytuację kryzysową wywołaną pandemią 

COVID – 19. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku leśnego na 2021 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc..  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

284/XXXVI/2020 RM  ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną 

jako podstawa obliczania podatku leśnego na 2021 r. na terenie Gminy Miasta 

Sierpc – załącznik nr 20 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dariusz Balcerowski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

21. Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na 2021 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako podstawa 

obliczania podatku rolnego na 2021 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc..  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

285/XXXVI/2020 RM  ws. obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na 2021 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc.- 

załącznik nr 21 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

22. Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2021 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na rok 2021 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

286/XXXVI/2020 RM  ws. określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2021 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc – 

załącznik nr 22 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

23. Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 

2021 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2021 

obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

287/XXXVI/2020 RM  ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

rok 2021 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc.- załącznik nr 23 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

24. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 rok. 

W tym punkcie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał wniosek,  

jaki wpłynął na ręce Burmistrza Miasta, p. J. Perzyńskiego, od Radnych Rady Miejskiej 

Sierpca, którzy wnioskują o zabezpieczenie środków w budżecie w wysokości 30 000 

zł dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu 

stanowiący załącznik nr 24. Dodał, że został on uwzględniony właśnie w uchwale 

dotyczącej zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok. Radna, p. B. Gil, zapytała,  

na jaki konkretnie cel zostaną przeznaczone te pieniądze. Głos zabrał Radny,  

p. K. Rudowski, który wyjaśnił, iż pieniądze te będą przeznaczone na zakup nowego 

defibrylatora. Następnie głos zabrał dyrektor sierpeckiego szpitala, p. Robert 

Makówka, dziękując za przekazane środki. Potwierdził również, że zostaną one 



przeznaczone na wspomniany defibrylator, który zostanie umieszczony w izbie 

przyjęć. Dodał, że w tej chwili szpital jest tym, który w całości zabezpiecza 

działalność covidową, ale zapowiedział też wznowienie działalności oddziału 

pediatrycznego. Poinformował, że funkcjonowanie szpitala, jako covidowego, 

pociąga za sobą dodatkowe koszty w wysokości ok. 700 000 zł miesięcznie. Radny,  

p. J. Stachurski, zapytał, dlaczego cały szpital został przekształcony w covidowski,  

a nie tylko w części.  Dyrektor, p. R. Makówka, wyjaśnił, że szpital, jako hybrydowy, 

działał przed 4 listopada. Wtedy zdarzało się dużo zakażeń wśród personelu. Decyzja 

o przekształceniu całego szpitala na covidowy wynikała z polecenia Ministra 

Zdrowia. Na koniec zostało to polecenie wydane decyzją wojewody. Dodał,  

iż funkcjonowanie szpitali w systemie podzielonym jest dzisiaj praktycznie niemożliwe  

i koncepcja, aby co drugi szpital był covidowy jest na pewno lepsza. W tej chwili 

zostało uzgodnione z Ministerstwem Zdrowia, że szpital będzie powoli  zmniejszał ilość 

łóżek covidowych. Burmistrz, p. J. Perzyński, dodał, że chciałby obalić tezę, iż ta 

zmiana jest niespodziewana, bo rozmowy na ten temat były już na początku 

pandemii, w marcu. Wyraził również podziękowania w imieniu swoim, Sierpczan, 

radnych za ratowanie życia i zdrowia mieszkańców. Głos zabrała również skarbnik,  

p. K. Joniak, informując, że Gmina Miasto Sierpc od roku 1996,w różnych formach, 

przekazała na rzecz szpitala ponad 1 mln 256 tys. zł. VII i VIII kadencja Rady Miejskiej, 

łącznie , przekazała kwotę ponad 360 000 zł, w formie sprzętu, jak również umorzenia 

podatku od nieruchomości. Radna, p. B. Gil, dopytała, jaka w tej chwili jest 

przekazywana kwota 30 000 zł, czy 35 000 zł. Skarbnik, p. K. Joniak, wyjaśniła,  

że w zmianach budżetowych wprowadzona jest zmiana w kwocie 35 000 zł. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 rok..  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

288/XXXVI/2020 RM  ws. . zmian uchwały budżetowej na 2020 rok.- załącznik nr 25 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Kacperski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Malanowski 

 

 

 



25. Sprawy różne. 

Radny, p. K. Skrzyński, zaprosił wszystkich radnych na Komisję Bezpieczeństwa, która 

odbędzie się w dniu 9.12.2020r. Przewodniczący RM poinformował o terminie 

następnej sesji, która odbędzie się dnia 30.12.2020r. 

 

 26. Zakończenie obrad. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 

 

 

 

  

                                                                                  

 

 

 

 

 



 

 

 


